
Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 1. november 2022 kl. 18.00 – 20.30 

 

Mødested: Ørstedvej 

 

Dagsorden:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form Tid 

1. Godkendelse af referat 

 

Godkendt med tilføjelse: 

Mangler adgang til bestyrelsen google-drev til 

de tre nye medlemmer.. 

18.00 – 18.05 

2. Nyt fra Elevrådet Christina (forælder) var hjælper til Halloween-

festen i udskolingen og fortæller følgende:  

Ca. 60 elever deltog – de deltagende elever 

synes der var lidt for få elever. Koncerten var 

aflyst, så der var kun en DJ. Indkøb var gået 

lidt galt – det skal der følges op på næste 

gang. Bedste udklædning blev kåret. Ønske 

om mere opdeling til kommende fester, fx 

6.+7. årgang og 8.+9. årgang. 

 

18.05 – 18.15 

3. Omlagt undervisning SBU har vedtaget Handleplan for nedbringelse 

af undervisning, der ikke gennemføres som 

planlagt og håndtering af omlagt undervisning.  

 

Ledelsen orienterer om status for arbejdet.  

Skolebestyrelsen skal udarbejde princip for 

dette arbejde. Vi aftaler, hvem der er med i 

arbejdsgruppen.  

 

Birgitte orienterer bestyrelsen om processen 

forud for handleplanens tilblivelse.  

 

Nye begreber i handleplanen:  

Timelønnet medarbejder.  

Kendt fravær=omlagt undervisning. 

 

Skolebestyrelsen skal inddrages i forhold til at 

lave et princip for omlagt undervisning. 

Der skal være intromateriale til vikarer. Ved 

planlagt fravær er det et krav om at der 

lægges materiale til vikarerne. Ved sygdom er 

det ikke et krav.  

Det skal være synligt hvor vikarmaterialet 

lægges. 

 

Det økonomiske spor kører sideløbende.  

 

Organiseringen er allerede startet, fx 5. og 7. 

årgang er på lejrskole i uge 35. Resten af 

skolen havde emneuge.  

Uge 6 er også en uge med omlagt 

undervisning.  

 

Birgitte orienterede grundigt omkring lærernes 

arbejdstid og tilrettelæggelse af deres arbejde. 

 

18.15 – 19.00 



Der nedsættes en arbejdsgruppe til arbejdet 

omkring udarbejdelse af et princip for omlagt 

undervisning:  

Lone, Christina, Michael, Mette, Birgitte (BC)  

 

4.  Nedsættelse af 

arbejdsgruppe for 

princip Kommunikation 

 

Status fra Christian. 

 

Arbejdsgruppe: Christian, Klaus, Lykke, Trine 

(TN) 

 

  Spisning 

 

 

5. Drøftelse af 

konsekvenser ved 

mulig 

klassesammenlægning 

herunder evt. proces.  

 

Ledelsen fremlægger status for elevtal på 

årgangene. Dette kan få betydning for antal 

klasser i budgetår 2023.  

 

Birgitte fremlægger fakta for skolens økonomi 

det kommende budgetår. Bestyrelsen klædes 

på til at kunne være med til at træffe 

beslutninger omkring en eventuel 

klassesammenlægning på årgange der står til 

at blive sammenlagt fra tre til to klasser. 

 

Beslutningen træffes til kommende møde 24. 

november 2022. Der gives til dette møde et 

overblik over handleplanen som er i spil til at 

dække skolens underskud.  

 

19.15 – 20.10 

 

6. Orientering fra 

 

Formanden – ønske om at få bragt alle 

forældrevalgte i spil i forhold til hvor de er 

bedst, hvad de brænder for og hvad de 

tænker at kunne påvirke. 

 

Dialogforum med skole/børneudvalget: 

Christian og Klaus var med. Daginstitutioner, 

klub og skole deltog i panelet. 

  

Byrådet har vedtaget at der ikke skiftes navn 

på Viby skole.  

Anne Klein inviteres ikke til et 

bestyrelsesmøde, men Christian runder af med 

Anne.  

 

Ledelsen: Mariannes sidste 

skolebestyrelsesmøde. Tak for gode input og 

drøftelser.  

 

Øvrige medlemmer 

 

20.10 – 20.25 

7. Evt. Michaels mail omkring toiletter – næste møde 

under evt.  

Mail i postkassen? 

 

20.25 – 20.30 

 

 


